

创星® 吹风梳
安全实用说明书

感谢您购买创星吹风梳
使用产品前, 请仔细阅读本说明书
并妥善保管以备日后参考。

产品部件



1. 更换键
2. 开关
3. 直发梳
4. 卷发梳
5. 说明书
6. 吹风机
7. 大头卷梳

使用方法

如何使用附件

- 将附件与单元对齐。确保附件槽与单元挂钩在一条直线上。将它们连在一起,直到听到“咔哒”一声。
- 要移除,请按下附件释放按钮并拔出附件。
- 扩压器
 - 用于快速吹风机。
 - 吹刷、创造美丽的侧浪
 - 张力梳能更有效的捕捉头发。
 - 使用张力梳时,将头发牢牢地放在刷子上。
- 圆刷
 - 将你的头发铺在发卷上,然后绕到圆形的刷子上。要解开锁,请按上面的操作开关按钮。卷发后不要马上梳头,先给它们降温。

清洁与维护

- 清洁进气口和排气口,防止堵塞造成过热。每个月至少要打扫一次要清洁本机,请关闭本机(0位置)并从电源插座上拔下本机插头。
1. 用刷子清洗出风口。
 2. 若要清洗进气口,请逆时针方向旋转滤网,然后将滤网拉向您的方向。
 3. 用刷子去除灰尘或头发。
 4. 要重新安装过滤器,请确保连接器的凹槽和过滤器的投影在一条直线上。拧到合适。

注意事项

- 电源应该从一个适当的插座接线。检查插座的容量与发型师使用的其他设备分开。
- 始终确保使用的电压与单元上的电压相一致。
- 切勿让发型器无人看管的情况下工作。
- 使用后,从插座上拔下插头。拔下插头时,请始终抓住插头并将其从插座上拔下。
- 若发型器间歇性吹气,请立即停止使用。
- 不要用不必要的力拉动电源线。不要损坏或修改电源线。如果电源线或插头损坏或变热,请立即停止使用发型器。并将发型器送回最近的授权经销商进行维修或更换。
- 避免使发型器掉落或受到其他过度震动。
- 请勿湿手或在浴缸或淋浴中使用发型器。
- 使用过程中注意不要将头发吸入进气口。切勿将异物插入进气口或排气口。可能会导致机械损坏或冲击。如果进气口或排气口在使用过程中堵塞,则热开关可能会起作用,加热器部分将关闭。如果发生这种情况,迅速清除进气口和排气口的堵塞物。几秒钟后,加热器部分将重新打开。
- 使用过程中,小心附件,会变烫。
- 不要将气流引向眼睛或其他敏感区域。
- 不要将发型器用于干燥和定型头发以外的其他用途。
- 不要在浴缸、淋浴器、洗脸盆或其他盛水容器附近使用该设备。

注意事项

- 为了增加保护,建议在浴室供电的电气回路中安装一个额定剩余工作电流不超过30mA的剩余电流装置(RCD)。详情向RCD安装商咨询。
- 该产品不适用于身体、感官或精神能力较低,或缺乏经验和知识的人员(包括儿童),除非负责其安全的人员对其进行了有关使用本设备的监督或指导。应监督儿童,以确保他们不会玩本设备。

常见问题

问题	原因	解决方法
产品完全无法工作	产品所连接的电源插座可能没有通电	确保插座通电
	产品可能过热,因此自动断电	拔掉产品插头,让其冷却几分钟。再次打开产品电源之前,请检查出风口,确保其未被绒毛、头发等杂物堵塞
	产品连接的电源电压可能与产品电压不符	确保产品型号铭牌上标示的电压与当地电源电压相符

技术规格

产品名称: NAME	创星吹风梳 CRASTS Hair Brush	
产品型号: MODEL	MD-11	
额定电压: RATED VOLTAGE	220-240V	125V
额定频率: RATED FREQUENCY	50Hz	60Hz
额定功率: RATED POWER	1200W	800W
规格: STANDARD	<input type="checkbox"/> 美国 (UK) <input type="checkbox"/> 欧洲 (EU) <input type="checkbox"/> 美国 (US)	



- 电磁场**
本产品符合关于电磁场的相关标准。据目前的科学证明,如正确使用并按照本说明书进行操作,本产品是安全的。
- 环保**
丢弃产品时,请不要将其与一般生活垃圾堆放在一起;应将其送往官方指定回收点。

** 本说明书中英文两个版本,如果两版本内容有不一致的地方,以中文版本内容为准。
** 本说明书尽量保持信息的准确性与严谨性,如图片或文字内容有误,请以实物为准,欢迎指正以便我们改进。

广州创星美发用品用具有限公司
GUANGZHOU CRASTS HAIR EQUIPMENTS CO.,LTD.
广州市白云区机场路138号兴发广场二期复式35号
ADDRESS: NO. 35 DONGHENG RD., BUILDING XINGFA PLAZA NO. 138 AIRPORT RD., BAIYUN DISTRICT, GUANGZHOU, CHINA

CRASTS 创星®

吹风梳
使用说明书
MD-11



CRASTS® Hot Air Brush
Safety Instructions

Thank you for purchasing CRASTS Hot Air Brush
You should carefully read this instruction prior to use, and keep it for future reference.

Product component



1. Change key
2. Switch
3. Straight hair comb
4. Curling comb
5. Manual
6. Big size hair brush
7. Hair dryer head

Usage Method

HOW TO USE THE ATTACHMENTS

- Align the attachment with the unit .Ensure that the groove of the attachment and the hook of the unit are in line Attach them together until a "click" sound is heard
- To remove, press the attachment release button and pull out the attachment .
- DIFFUSER**
 - For quick hair dryer .
- FOR CREATING BEAUTIFUL SIDE WAVES**
 - Tension Comb for more effective hair .Catching capabilities .
 - To use the Tension Comb ,place the hair firmly into the brush .
- BIG ROUND BRUSH**
 - Spread you hair on locks and wind then up on round brush .tountwist the lock ,press the button above operation switch .Do not comb hair right after a curling ,give them preliminary to cool down .

Cleaning and Maintenance

- Clean the air inlet and outlet to prevent blockages that may cause overheating .The unit should be cleaned at least once a month .To clean the unit , switch off the unit (0 position)and unplug the unit from the power outlet .
1. Clean the air outlet using a brush .
 2. To clean the air inlet ,remove the filter by turning it anti-clockwise direction and pull the filter towards your direction .
 3. Remove dust or hair by using a brush .
 4. To re-attach the filter ,ensure that the groove of the connector and the projection of the filter are in line .Twist to fit .

Precautions

- The electric power supply should come from a properly wired outlet .Also, check the capacity of the outlet and use the hair styler separately from other equipment.
- Always ensure the voltage to be used corresponds to the voltage stated on the unit.
- Never leave the hair styler running unattended .
- After use ,unplug from the outlet .When unplugging always grasp the plug and unplug it from the outlet .
- If the hair styler blows air intermittently , discontinue use immediately .
- Do not pull the cord with unnecessary force . Do not damage or modify the cord .If the cord or plug is damaged or gets hot ,discontinue use of the hair cord .If the cord or plug is damaged or gets hot ,discontinue use of the hair styler immediately and return the hair styler to your nearest authorized station dealer for repair or replacement .
- Avoid dropping the hair styler or subjecting it to other excessive shock .
- Do not use the hair styler with wet hands or in the bath or shower .Do not use this hair styler near water contained in bath-tubs ,basins or other vessels .
- Be careful that hair is not sucked into the air inlet during use ,never inset foreign objects into the air inlet or outlet .Mechanical damage or shock can result .If the air inlet or out let are blocked during use ,the thermal switch may function and the heater section will be turned off .If it is happens ,quickly remove the blockage from the air inlet and outlet .After several seconds, the heater section will be switched back on .

Precautions

- During use ,be careful of the attachment ,which will become hot .
- Do not direct the airflow towards the eyes or other sensitive areas .
- Do not use the hair styler for purposes other than drying and styling human hair .
- Do not use the appliance near bathtubs ,shower , basins or other vessels containing water .
- When the hair dryer is used in a bathroom , unplug it after use since the proximity of water presents a hazard even when the hair dryer switched off For additional protection ,the installation of a residual current device (RCD) having a rated residual operating current not exceeding 30 mA is advisable in the electrical circuit supplying the bathroom .Ask your installer for advice .
- Theappliance is not intended for use by persons ,(including children)with reduced physical , sensory or mental capabilities ,or lack of experience and know ledge ,unless they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance by a person responsible for their safety .Children should be supervised to ensure that they not play with the appliance .

Technical Specifications

产品名称: NAME	创星吹风梳 CRASTS Hair Brush	
产品型号: MODEL	MD-11	
额定电压: RATED VOLTAGE	220-240V	125V
额定频率: RATED FREQUENCY	50Hz	60Hz
额定功率: RATED POWER	1200W	800W
规格: STANDARD	<input type="checkbox"/> 美国 (UK) <input type="checkbox"/> 欧洲 (EU) <input type="checkbox"/> 美国 (US)	



- Environment**
Do not throw away the appliance with the normal household waste at the end of its life, but hand it in at an official collection point for recycling.

- Electronic Magnetic Field**
This product complies with the related standards of electronic magnetic field. According to current science proof, this product is safe if you use it correctly and follow this instruction manual to operate.

Common Problem

Problem	Cause	Solutions
The appliance does not work at all.	The power socket to which the appliance has been connected may not live.	Ensure the socket is live.
	The appliance may have overheated and switched itself off.	Unplug the appliance and let it cool downfor a few minutes. Beforeyou switch onthe appliance again,check the grilles to make sure they are not blocked by fluff,hair, etc.
	The appliance may not be suitable for the voltage to which it has been connected.	Ensure that the voltage indicated on the type plate of the appliance corresponds to the local power voltage.

** This manual has Chinese/English these versions, in the event of any Chinese version shall prevail.
** This manual tries to keep contradiction, two the the accuracy and rigor of the information, please in kind prevail if there is any error on images or texts, welcome to point it out for improving.